
Zápis č. 12/8/2021 z mimoriadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
4. augusta 2021 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: J. Balaščák, T. Caban, Igor Gallo, Jozef Chudík, Jarmila 
Mikušová, J. Uličiansky 
Neprítomní: Dóra Hushegyiová, Martin Kabát, Martin Kákoš 
Hostia:  
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Mgr. Anton Šulík – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Mimoriadne rokovanie zvolal predseda rady I. Gallo na návrh 6 členov Rady RTVS. Na 
začiatku rokovania privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 6 členov 
rady a rada je schopná uznášať sa. Z rokovania sa ospravedlnili D. Hushegyiová, M. Kabát 
a M. Kákoš.  
Vysvetlil, že RTVS predložila rade návrh dodatku k zmluve so štátom, ktorý rieši vysielanie 
a výrobu relácie k očkovacej lotérii. Rada RTVS k tomu zaujíma stanovisko. Pre krátkosť 
času do vysielania predmetnej relácie bolo potrebné čo najskôr zvolať mimoriadne 
rokovanie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 117/2021: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v nasledujúcom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Návrh Dodatku č. 4C na rok 2021 k Zmluve so štátom na roky 2018-2022 

(spravodajkyňa J. Mikušová) 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Návrh Dodatku č. 4C na rok 2021 k Zmluve so štátom na roky 2018-2022 

(spravodajkyňa J. Mikušová) 
I. Gallo informoval, že v rámci tohto bodu bude odprezentovaný aj samotný vysielací koncept 
predmetnej relácie. 
M. Knut uviedol, že je predložený materiál s názvom Byť zdravý je výhra. Skonštatoval, že po 
viacerých stretnutiach s MF SR bol vypracovaný koncept vysielania relácie k relácii na 
podporu očkovania.  
A. Šulík odprezentoval koncept relácie, ktorá sa týka očkovacej prémie. Základný zámer 
relácie je motivovať čo najviac nerozhodnutých ľudí. Bude to prebiehať od 12.8. do 30.10. 
Budú krátke relácie vysielané vždy v pracovný deň a v nedeľu bude dlhší galavečer. 
Upozornil aj na riziká, ktoré so sebou nesie živý galavečer s telefonickým vstupom divákov. 
Moderátormi budú V. Wisterová a M. Forgáč. Budú tam vystupovať aj istí ambasádori za 
jednotlivé regióny. Podrobnejšie popísal priebeh celej relácie. Režírovať by to mal I. Holub, 
ktorý robí aj reláciu Záhady tela. Odprezentoval aj finančné odmeny, ktoré sa budú vyhrávať. 
Informoval, že vyplácať to bude MF SR.  
I. Gallo sa spýtal na finančné odmeny, pretože to podľa neho nebolo vysvetlené v súlade 
s tým, čo je uvedené v materiáli. 
A. Šulík opätovne podrobne odprezentoval systém výhier. 
I. Gallo skonštatoval, že toto bude asi najnáročnejší vysielací formát v rámci RTVS. Tu 
nebude k dispozícii biblia ako pri licencovaných formátoch a pôjde prevažne o improvizáciu 
z čoho vyplýva veľké riziko. Ďalej podľa neho ide o tému, ktorá mimoriadne rozdeľuje 
spoločnosť. Je preto potrebné pravidelne vyhodnocovať vysielanie tejto relácie a to možno aj 
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v dvojtýždňových intervaloch. Myslí si, že RTVS by sa malo pokúsiť rokovať aj s ostatnými 
TV aj na ich participácii. 
A. Šulík uviedol, že sa bude vyrábať aj 3 minútová informácia o tom, kto vyhral a toto pôjde 
aj v ostatných TV. 
I. Gallo sa spýtal, aká mediálna podpora sa bude robiť tomuto eventu. 
A. Šulík informoval, že je dohoda, že celý pohyb nastane až keď budú financie na účte. To 
nastalo teraz a teraz sa aj spúšťajú všetky kroky v rámci proma.  
I. Gallo uviedol, že by ho zaujímalo, ako budú zapojené nové médiá, prípadne printy, ďalej 
ďalšie programové služby v rámci RTVS. Aká bude synergia s rozhlasom.  
A. Šulík uviedol, že toto všetko sa ešte len bude riešiť. 
I. Gallo sa spýtal, či sú pozvané osobnosti preverené z hľadiska, či nemali nejaké mediálne 
výstupy napríklad proti očkovaniu, aby to potom nebolo kontraproduktívne. 
A. Šulík uviedol, že toto všetko sa rieši, ale sú to už také informácie, ktoré nechce hovoriť 
verejne.  
I. Gallo uviedol, že treba zvážiť aj v rámci tohto projektu, aby tam v primeranej miere mohol 
odznieť aj nejaký druhý názor, pretože verejnoprávny vysielateľ nie je len pre zaočkovaných. 
Spýtal sa, či budú v rámci tohto projektu zakomponovaní nejakí politici. 
A. Šulík odpovedal, že politici nie.  
I. Gallo požiadal, aby bol na najbližšie rokovanie predložený rozpočet sumy 1,8 mil. €, ktorá 
je určená na výrobu a vysielanie tejto relácie.  
J. Mikušová sa spýtala, či suma 1,8 mil. € je suma, ktorú vykalkulovala RTVS alebo to je 
ponúknutá suma pre RTVS. 
A. Šulík vysvetlil, že pri rokovaniach s MF SR sa vykreovala táto suma a časť nákladov pôjde 
aj z vnútorných zdrojov RTVS.  
J. Uličiansky ocenil názov tohto projektu, lebo je zrozumiteľný a pravdivý. Upozornil na 
možnosť, že sa môže spustiť aj negatívna kampaň v súvislosti s touto reláciou. Spýtal sa, 
ako je v tomto RTVS chránená. 
M. Knut uviedol, že vyhlasovateľom je MF SR a RTVS je len výkonná zložka. Paralelne 
s týmto projektom bude prebiehať aj kampaň MZ SR na podporu očkovania.  
J. Balaščák sa spýtal, koľko z účinkujúcich je už potvrdených. 
A. Šulík uviedol, že z hudobných hostí cca 70% a z ostatných hostí 30%. 
J. Balaščák sa spýtal, kto je autorom námetu. 
A. Šulík odpovedal, že I. Matovič. Vymenoval aj ľudí, ktorí sa autorsky na výrobe budú 
podieľať v rámci RTVS.  
J. Balaščák uviedol, že mu tam chýba zložka „veda“. 
A. Šulík vysvetlil, že autor námetu žiadal vysvetľovať to jednoduchým ľudským spôsobom.  
T. Caban sa spýtal, čo sa stane, ak výherca nedá súhlas na nakrúcanie dokrútky, či ten 
výherca nedostane potom tú sumu. 
A. Šulík uviedol, že podmienkou na vyplatenie výhry nie je nakrútenie dokrútky.  
J. Chudík skonštatoval, že táto téma veľmi rozdeľuje spoločnosť. Upozornil na to, že 
v mediálnom priestore bežia rôzne typy informácií. Táto akcia je podľa neho jednoznačne 
propagačná, ale obáva sa, že vývoj môže ísť aj iným smerom ako si predstavuje MF SR. 
Myslí si, že všetky názorové prúdy nedostanú rovnaký priestor. Obáva sa, aby čierny Peter 
neostal v rukách RTVS. Z tohto dôvodu by mali byť zapojené aj ostatné TV, aby z toho bol 
vládny projekt a zodpovednosť niesla vláda.  
I. Gallo si myslí, že po lete by sa mohol spraviť nejaký diskusný okrúhly stôl a dať priestor 
jednej aj druhej strane.  
J. Balaščák si myslí, že by bolo dobré mať aj styčného dôstojníka, ktorý by okamžite 
informoval v prípade, že sa niečo mimoriadne udeje. 
I. Gallo vysvetlil, že existuje nepísaná dohoda s manažmentom, že takéto veci rada dostáva 
operatívne a v takomto dôležitom projekte to považuje za samozrejmosť, že by rada bola 
hneď informovaná. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 118/2021: 
Rada RTVS:  

a) prerokovala a berie na vedomie „Informáciu o vysielaní relácie Byť zdravý je výhra“, 
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b) žiada GR RTVS o predkladanie priebežnej informácie o vysielaní tejto relácie 
v dvojtýždňovom intervale. 
 

Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
R. Ceizel odprezentoval samotný predložený návrh dodatku. Informoval, že všetky veci sú 
konzultované aj s MK SR aj s MF SR. 
J. Mikušová ako spravodajkyňa uviedla, že dodatok je po formálnej stránke v poriadku 
a odporúča ho zobrať na vedomie. 
I. Gallo pripomenul, že tento dodatok bol zverejnený už v piatok v CRN, ale keďže to rada 
neschvaľuje, tak je to v poriadku.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 119/2021: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS v znení 
neskorších predpisov prerokovala a berie na vedomie návrh Dodatku č. 4C na rok 2021, 
ktorým sa mení Dodatok č. 4 MK – 82/2020/M na rok 2021 v znení Dodatku č. 4A MK – 
28/2021/M na rok 2021 a v znení Dodatku č. 4B MK – 34/2021/M, k Zmluve č. MK – 
57/2017/M o zabezpečení služieb verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho 
vysielania na roky 2018-2022. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo poďakoval všetkým zúčastneným za spoluprácu a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
V Bratislave 11.8.2021. 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 

http://www.rtvs.sk/

